
Zpráva KMK pro 91.schůzi VV ŠSČR: (9.9.2014) 

 KMK pokračuje v úsilí o rekonstrukci webových stránek Svazu, přičemž stojí před 

roztříštěnými názory VV ohledně vizuální, technické i smluvní podoby. Podobně je tomu tak i 

s podobou Svazového loga. Proto obě tato témata dává do programu schůze VV jako samostatné 

body.   

 Jako samostatné body KMK také předkládá VV návrh hodnotící komise na rozdělení grantu 

na projekty popularizující šachy a Dlouhodobou komunikační strategii ŠSČR.  

 Mediálně se podařilo poměrně upoutat pozornost na šachovou olympiádu. Tiskové 

konference se zúčastnilo 7 novinářů - ČT, ČTK, MF Dnes, ČRO, Esport. Celkem bylo 155 mediálních 

výstupů ze šachové Olympiády a výsledky se pravidelně objevovaly např. v MF Dnes, v Právu a v 

regionálních Denících. Média zaujalo zejména vítězství mužské reprezentace nad Ruskem, všímala si i 

voleb předsedy FIDE, zaznamenaly ukončení kariéry Judit Polgárové  i smrt dvou šachistů v průběhu 

olympiády. Zároveň KMK obstarávala aktuální zpravodajství  na svazovém webu prostřednictvím 

trenéra reprezentace Vlastimila Jansy.  

 Dne 18.7. 2014 byl na Českém rozhlase Plus odvysílán půlhodinový pořad o šachu. Vzhledem 

k zaneprázdnění předních reprezentantů, trenérů a čelních představitelů šachu (rozhlas se ozval 

pouhý den před živým vysíláním) se role hosta zhostil předseda KMK ŠSČR. Záznam naleznete zde: 

http://hledani.rozhlas.cz/iRadio/?stanice%5B%5D=%C4%8CRo+Plus&porad%5B%5D=Radiof%C3%B3r

um&zobrazNevysilane=1&offset=30 

 Na facebookové stránce ŠSČR stále pokračuje mírný nárůst sledujících, za léto se počet zvýšil 
z 629 na 688. Průměrný denní dosah (tzn. počet uživatelů, kterým se zobrazí jakýkoliv obsah spojený 
s naší stránkou) je 532. Příspěvek s největším dosahem je zpráva o šachovnicích v ulicích Prahy, 
kterou vidělo zhruba 3200 lidí. Velkou sledovanost měli také novinky z olympiády a Czech openu, 
zajímavá diskuze se rozběhla u příspěvků o změně loga. 

 Přes prázdniny běžela na FB soutěž v řešení diagramů, která byla spíše zklamáním. Soutěžní 
diagramy měly slušný dosah (většinou mezi 500-600) i dost „liků“ a pozitivních ohlasů, nicméně do 
samotné soutěže se zapojilo pouze 16 účastníků, z toho zhruba polovina se zapojovala pravidelně. 

 KMK zároveň navázala kontakt s panem Kobzou a společně s Šachplac, které se účastnilo 

grantového řízení. S nimi zahajuje jednání o možné podobě další prezentace šachů na veřejných 

prostranstvích.  
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Předseda KMK 
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